
Radny Rady Miasta Lublina 
Stanisław Brzozowski 

Lublin dn. 22 stycznia 2021 

Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 
Przewodniczącego 

Rady Mia,ta Lublina 

Interpelacja ponowna w sprawie oświetlenia chodnika na ul. Skołuby. 
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W nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi - pism·a znak: DP.0500.32.2020 z dn. 15.04.2020 

r. stanowiącego odpowiedź na mojil interpelację z cln. 02.04.2020 r. w sprawie zmian w oświetleniu

przy ul. Sko!uby - proszę o wywiązanie się ze złożonej wówczas deklaracji tj. współpracując ze 

spółką PGE Dystrybucja 5. /\. oddział Lublin (właścicielem infrasnuktury oświetleniowej w tym 

rejonie) zmianę nakierowania dwóch latarni znajdujących się po zachodniej stronie bloku Skoluby 

3, rak ahy ich oprawy zostały nakierowane na ogólnodostępny i licznie uczęszczany chodnik, 

z.amiast jak obecnie na wygrodzony parking, z którego korzysta garstka mieszkańców. 

Mając na uwadze fakt, że przedmiotowe lararnie nie posiadają osobnych wysięgników. a ich 

słupy stanowią integralną całość, konieczne jesl w tym celu ich odkopanie, zdemontowanie i 

ponowne osadzenie w gruncie w drugą stronę. Proszę o niezwłoczne podjęcie kroków w tej 

sprawie, tak aby tą wielolemią bolączkę lokalnej społeczności udało się rozwiązać jeszcze przed 

okresem wiosenno-letnim, ponieważ to w obecnym okresie sprawne oświetlenie ciągów pieszych 

pozostaje z oczywistych względów najbardziej istotne dla mieszkat\ców. 

Nadmieniam, ie swój wniosek w w/w. sprawie już kilka iat temu złożył do ZDiM Zarząd 

Rady Dzielnicy Czechów Południowy, co niestety nie pociągnęło za sobą realizacji tego postulatu. 

Ponadto należy taki.e przypomnieć. że w Lublinie nie ma praktyki oświetlania wygrodzonych 

parkingóv,/ za pmnocą latarni włączonych do miejskiej sieci oświetleniowej, a szereg opraw 

oświetlających takie lokalizacje został na polecenie ZDiM wyłączony z eksploatacji w latach 

ubiegłych. 


